

BULLETIN/NEWSLETTER #10-2022/23

June 2 Juin, 2023

NB Last Chance Invitational #4: Officials Needed

NB Last Chance Invitational #4 is happening this weekend in Moncton! Thank you to CNBO for hosting the swim meet. We would like to ask that anyone that is able to officiate at the meet sign up at the following link:

<https://www.signupgenius.com/go/10c0f48abad2ba5fac16-last#/>

Swim NB NextGen-HP Camp

Natation NB is running a camp for our NextGen and High-Performance groups on June 24-25th in Sackville. 3 pool sessions, a Physiotherapist and a Strength & Conditioning Sessions are planned. Accommodation at the MTA. The camp Schedule is available here.

<https://drive.google.com/drive/folders/1yu28us05X4-yDr-3bvfxs-aGuYjCYhQm>

Please note that:

- ❖ Each swimmer will receive a T-shirt and swim cap.
- ❖ Participation fees are \$65.00.
- ❖ Deadline to sign up is June 12th at 4 pm. <https://www.swimnb.ca/forms/swim-nb-camp/>
- ❖ Fees can be paid by electronic transfer: imfo@swimnb.ca
- ❖ we are looking for Chaperones for the weekend: 1 male and 1 female. Please contact us before June 12th if any of your members can help.

LC Training session - June 2023

This is a reminder that your club can still sign up for the next LC sessions training which will be held June 17 from 9.15 to 11.15 and from 11.15 to 1.15. Deadline to sign up: June 9 at 4pm.

If your club has a specific time preference, please let us know.

Here the sign-up link:

<https://www.swimnb.ca/12029-2/>

NB Last Chance Invitational #4 : Besoin d'officiels

L'invitation de la dernière chance #4 se déroule cette fin de semaine à Moncton ! Merci à CNBO d'accueillir la rencontre.

Nous aimerions demander à tous ceux qui sont en mesure d'aider comme officiel de s'inscrire sur le lien suivant :

Camps NextGen -HP de Natation NB

Natation NB organise un camp pour nos groupes NextGen et Haute-Performance les 24 et 25 juin à Sackville. 3 séances de piscine, une séance avec un physiothérapeute et une séance de conditionnement physique sont prévues. Hébergement au MTA Programme du camp est disponible ici.

À noter que

- ❖ Chaque nageur recevra un T-shirt et un casque de bain.
- ❖ Les frais de participation sont de 65,00 \$.
- ❖ La date limite d'inscription est le 12 juin à 16h <https://www.swimnb.ca/forms/swim-nb-camp/>.
- ❖ Paiement des frais possible par transfert électronique : imfo@swimnb.ca
- ❖ Nous recherchons des chaperons pour le week-end : 1 homme et 1 femme. Veuillez nous contacter avant le 12 juin si l'un de vos membres est en mesure de nous aider.

Sessions Grand Bassin – Juin 2023

Ceci est un rappel que votre club peut encore s'inscrire pour la prochaine session de pratique en Grand Bassin qui aura lieu le 17 juin de 9h15 à 11h15 et de 11h15 à 13h15. Date limite d'inscription : 9 juin à 16h.

Si votre club a une préférence pour un horaire spécifique, merci de nous le faire savoir.

Voici le lien d'inscription :

BULLETIN/NEWSLETTER #10-2022/23

June 2 Juin, 2023

Swim Canada June Masters Challenge

The June challenge is to complete as many Olympic events as possible.

Follow this link for more information on the current challenge and to view results from previous challenges. Remember to participate in the May Challenge and submit your results by June 5th, 2023.

<https://www.swimming.ca/en/masters/challenges/current-challenge/>

Store for the officials Shirts

We have set up an online shop for officials to purchase shirts. Below the store link:

Please share this with your club officials' coordinators. The deadline for ordering is June 19th. Your order will be ready at the Atlantic Cup.

Défi des maîtres de Natation canada : juin2023

Le défi du mois de juin consiste à réaliser le plus grand nombre possible d'épreuves olympiques.

Suivez ce lien pour plus d'informations sur le défi actuel et pour consulter les résultats des défis précédents.

N'oubliez pas de participer au défi de mai et de soumettre vos résultats avant le 5 juin 2023.

Boutique pour les chandails des officiels

Nous avons mis en place une boutique en ligne permettant aux officiels d'acheter des chandails. Ci-dessous le lien de la boutique. Veuillez le communiquer aux coordinateurs des officiels de votre club. La date limite pour commander est le 19 juin et votre commande sera prête à la Coupe de l'Atlantique.

[Home | Swim Natation NB \(inksoft.com\)](#)

Coaches Bulletin - 2023 Speedo Canadian Swimming Championships

Please be advised the Coaches Bulletin, regarding the 2023 Speedo Canadian Swimming Championships and 2023 Canadian Open Water Festival, is available via the following link:

[SNC Bulletins - Google Drive](#)

Bulletin des entraîneurs : Championnats canadiens de Natation Speedo 2023

Nous vous informons que le bulletin des entraîneurs concernant les Championnats canadiens de natation Speedo 2023 et le Festival canadien de l'eau libre, est disponible sur ce lien :

Canadian Swimming Coaches Association & Swimming Canada Professional Development Opportunities

The CSCA and Swimming Canada have partnered to provide professional development opportunities across the National Development, Para Swimming and Open Water team activities in the role of an "Assistant Coach".

The CSCA will offer funding towards the successful candidates expenses for these unique opportunities

The application deadline for all opportunities is Friday June 9, 2023.

To apply for these opportunities please use the links below:

Possibilités de développement professionnel de L'Association Canadienne des Entraîneurs de Natation et de Natation Canada

L'ACEN et Natation Canada se sont associés pour offrir des possibilités de développement professionnel dans le cadre des activités des équipes de développement national, de para natation et d'eau libre dans le rôle d'un "entraîneur adjoint".

L'ACEN offrira du financement pour les dépenses des candidats retenus pour ces occasions uniques.

La date limite de candidature pour toutes les opportunités est le vendredi 9 juin 2023.

Pour poser votre candidature, veuillez utiliser les liens ci-dessous :

<https://www.surveymonkey.com/r/XS3K355Game>

BULLETIN/NEWSLETTER #10-2022/23

June 2 Juin, 2023

Swimmer graduation!

Swimming New Brunswick would like to recognize all our graduating swimmers this year! To do this we will be creating mini posts for each of the individual athletes. Please share the following link with your members and ask all graduated swimmers to complete a quick Google form so we can make the post a little more personalized. If the form could be filled out by June 12 that would be great. You can access the form at the following link: <https://forms.gle/xmsu6E3azque6jbV6>

We also ask that the swimmer's graduation photos be sent to swimnb.sportcoordinator@gmail.com

Graduation des nageurs !

Natation Nouveau-Brunswick aimerait reconnaître tous les nageurs qui ont obtenu leurs diplômes cette année ! Pour ce faire, nous créerons des mini-fiches pour chacun des athlètes. Nous vous prions de partager le lien suivant avec vos membres et demander à tous les nageurs diplômés de remplir un formulaire Google rapide afin que nous puissions rendre l'article un peu plus personnalisé. Si vous pouviez remplir le formulaire avant le 12 juin, ce serait formidable. Vous pouvez accéder au formulaire en cliquant sur le lien suivant :

<https://forms.gle/xmsu6E3azque6jbV6>

Nous demandons également que les photos de fin d'études des nageurs soient envoyées à swimnb.sportcoordinator@gmail.com

Thank you,

Sportivement,

Swim NB Team – Équipe Natation NB

